
 

S
O

LV
A

N
G

-
S

K
O

LE
N

 
 REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 
 

DATA OM MØDET 
DATO: Dato: 17.03.25 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Personalerum 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Simon Friis Poulsen [forperson] // Julie Kappelgaard [næstforperson] // Anna Rischel Preston [medl.] // Jan 
Nikolai Kristensen [medl.] // // Lotte Balslev Vest [medl.] // Alan Nielsen [medl.] // Michalina Sigil [medl.] 
 
Elevråd: 
Thomas Preston // Julie Bünger Torp // Magnus Kauling 
 

Medarbejdere: 
Nadia Kohsel// Jacob Nielsen 
 

Ledelse: 
Jeppe Bonde 
 

AFBUD: Andreas Hundebøll, Anna Preston, Lotte Balslev, Thomas Preston 

FRAVÆRENDE U. AFBUD:  

MØDELEDER: Simon Poulsen 

REFERENT: Jeppe Bonde 

 

PKT. DAGSORDEN REFERAT 
1 Indledning – evt. justering af 

dagsordenen samt opfølgning fra 
sidste møde. 

[tages under spisningen] 

Opdatering af hjemmesiden, alle valgte har afgivet navn, mail og titel til Simon. Simon er nu tituleret 
forperson på hjemmesiden. 
 
Vedr. puljen til opgradering af faglokaler 2,8 mia kroner nationalt. Simon har spurgt Mohammed (BSU-
forperson) og Per (skolechef) hvor de midler er. Simon har ikke fået svar, men følger op på 
samrådsmødet om et par uger. Såfremt Mohammed ikke kan svare, så er der møde på tværs af 
bestyrelserne på skolerne, hvor Simon vil tage det op. 
 
I forbindelse med samrådsmøderne der kommer er der to områder, der kan komme op. Centrale nøgletal 
på skoleområdet fra analysen af komponent og gratis skolemad. Simon vender tilbage vedr. det på 
kommende bestyrelsesmøde. 
 
Simon gennemgår enkelte slides vedr. centrale nøgletal fra komponent, som han vil spørge ind til ved 
samrådsmøde.  
 
Simon sendte et nyhedsbrev til os i bestyrelsen og der er ikke umiddelbart nogen inputs fra bestyrelsen – 

det ser godt ud! 

2 Orientering fra skolen mv. 
 [tages under spisningen] 

Nyt fra læringsmiljøerne 
Solby >> uge 15, grupper på tværs af alder, torsdag eftermiddag fra 14-18 er åbent for forældre,  
Aula princip >>  
 
Nyt fra ledelsen 
Tilbageløb fra skoleudviklingssamtalen >> Skolechefen var glad og skolen har fået meget positive 
tilbagemeldinger. 
Renovering af skolen >> Vi er i gang og der er gået kommunikation ud omkring det praktiske og det kører 
i den næste periode.  
Indretningsmidler frigives >> Midlerne til indretningsmidler møntet på Minimiljøet på Solvangskolen er 
frigivet i 2025 i stedet for 2026, så vi har en opgave i 2025. 
 
Nyt fra kommunen 
Komponent-analysen >> Skolen skal til temamøde på onsdag hvor velfærdsdirektøren og skolechefen 
deltager. Jeppes indtryk er at forvaltningen afventer BSU stillingtagen, således de kan fokusere 

3 Nyt fra elevrådet Der har ikke været elevrådsmøde siden sidst. I FFE har de talt om toiletter og der er konkurrence ift. at 
holde dem rene i en måned – konkurrencen løber fra 31. marts til 25. april. 
Det præsenteres til fællessamling i UM 



4 Kontaktforældre Michalina, Simon, Julie og Andreas – giver en status på hvor arbejdsgruppen er. Der er oplæg om at 
bestyrelsen mødes 2 gange med kontaktforældrene. Godt arbejde og gode tanker om at få 
medarbejdernes perspektiv med. Gruppen er på rette vej. 

5 Digital dannelse og skærme Arbejdsgruppen består af Julie, Jan, Nadia og Jeppe – Julie fremlægger gruppens arbejde ud fra de 
fremsendte slides og links til Børns vilkår:  
Anbefaling fra elevrådet er at alle får de samme apps samtidigt fx Snapchat og Instagram. De fortæller 
det kan have sociale konsekvenser, for dem der ikke har de apps ift. fællesarrangementer og fælles 
beskeder.  
Forslag om evt. en film til forældrene hvor ældre elever på skolen fortæller om egne erfaringer ift. digital 
dannelse. På en eller anden måde skal vi inddrage elevernes stemme (film, citateter eller andet) som 
eksempel på hvilke erfaringer eleverne de har med mobiler og sociale medier.  
Streaks, Snapscore, spam og andre begreber, som bliver relevant at kende til for forældrene til de elever 

der har Snapchat. Snapchat er også en kanal til adgang til Puff Bars, Vapes og E-cigaretter og formentlig 

også værre ting. 

Elever lytter til elever, så hvis 4. eller 5. klasser, skal påvirkes så er det 7. 8. eller 9. klasserne der skal 
fortælle om deres erfaringer. 
Arbejdsgruppens forslag er godkendt. 

6 Koordinering af 
arbejdsgruppernes samarbejde. 

Det blev koordineret 

7 Personalesituation mv. Jeppe orienterede om den nuværende personale situation.  

8 Gennemgang af aftaler og 
beslutninger fra mødet. 

 

Med venlig hilsen  

Jeppe Bonde 
 

 
 


